
Správa o činnosti kontrolnej komisie za rok 2022 
 
Aspoň 1 člen KK sa vždy zúčastňoval na zasadnutiach VV SDV ako aj prezídia, najmä po 
eskalácii vzťahov zo strany prezidenta p. Haviara. Neboli sme však prítomný na dvoch 
prezídiách nakoľko nám nebola doručená pozvánka o ich konaní. 
 
Zástupca KK bol prítomný aj na väčšine pretekov SLP/MSR. 
 
Počas roka KK odporučila VV a komisiám písať podrobnejšie zápisnice, zverejňovať aj 
predkladané dokumenty a dbať na ich včasné zverejňovanie na webstránke. 
 
KK odporučila súťažnej komisii zapracovať  mechanizmy kontroly a konkrétnej 
zodpovednosti, aby sa v budúcnosti predišlo tomu, že sa do finále preteku dostanú 
predjazdci. 
 
KK neobdržala žiadne oficiálne podnety z hnutia. 
 
Za KK   
Mgr. Martin Vesel 


